

Bestyrelsesmøde tirsdag d.4/12.2018 kl. 19.00
i Hostrupshotel, Søndergade 30, Tønder

Tilstede: JK, Jens J, John J, TK, HJ, HT, UO, CF, KJ

Afbud:

1. Godkendelse af referat:

Godkendt. (TK)

2. Meddelelser:

Formand:

Tk fortæller at der er kommet mail fra kommunen ang brug af pedel ordningen. Måske vi kan bruge den til hjælp med renovering af vores både til el fiskeriet.

Tk siger at der er lavet en skrivelse til kommunen ang fritagelse af betaling for vandleje til kommunen.

Tk siger at han og Jens J under sidste møde i Vingsted havde en samtale med konsulent Jens Nielsen ang det møde han var til i foreningen. Jens Nielsen ville følge op på dette.

Kassereren:

Hj fortæller at der har været et lidt højere dagskort salg i forehold til sidste år.

VPU:

HJ siger at det har været vanskeligt med El fiskeriet grundet den lave vandstand og manglende opgang af fisk.

HJ fortæller at han skal til møde med DTU/Skov og natur styrelsen/Åbenrå og Tønder kommune.

VPU mangler generelt folk til at hjælpe. Der har ikke været nogen tilbagemeldinger på de tidligere opslag på hjemmesiden. Dette skal tages med til generalforsamlingen. Måske med et mere detaljeret oplæg til hvad det er der skal bruges hjælp til.

3. Udsendelse fra DR1 om Snæblen.

Der snakkes om udsendelsen på dr om snæblen, hvor Michael Deacon lavede bestands analyse. I udsendelsen bliver der sat fokus på flere ting der kan være årsag til den faldende bestand.

Tk vil tage kontakt til Michael Deacon om der er noget sportsfiskerforeningen kan hjælpe med.

HJ og John J vil sætte sig sammen og finde ud af hvordan det ser ud med ansøgning til skarv regulerings tilladelsen.

4. EVT næste møde 22/1

Tk vil til næste møde undersøge hvor generalforsamlingen kan afholdes, da Hostrups hotel er under renovering i marts måned.

Der snakkes om artiklen i JV ang Rens Dambrug's udbrud af sygdom. Det skal måske undersøges nærmere.

TK